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GOD SOMMER!
Tromsø på lanejsbasis;

Sosialistisk Front fram
leis i leiinga Se side 3

Nye signaler:

Samskipnaden bort fra balansebudsjett!
Initiativ overfor myndighetene for økte bevilgninger

Oppsummering 

av 1. mai
side 5

AP og SV i 

Tromsø mot

disiplinærlova

Barneaktivitet 

på Prestvann
siste side

Fra NTL om 

årets tvangs- 

oppgjør

Fra en demonstrasjon mot husleieøkningene i fjor haust. Forts, side 7

Studiesjef V. Fagemes:
Stagnasjon i student
tallet ved Universi
tetet i Tromsø

Studenttallene ved de norske 
universiteter har stagnert og til
dels gått tilbake det siste året.

I ennå større grad har prognos
ene over forventet studenttilgang 
slått feil de siste 1-2 år. For Uni
versitetet i Tromsø var svikten på 
26% i høsten 1977.

Årsakene til denne svikt ligger 
grovt regnet i disse 3 forhold:

1) Betydelig svikt 1 artianertal- 
let i Troms og Finnmark.

2) Økende «gjennomtrekk» ved 
universitetet.

3) Endret studietilbøyelighet, 
pga. arbeidsmarkedforhold, 
holdningsendringer, o.s.v.

Om 1) og 2) har vi en del tall 
som viser hvor mye disse forhold 

har betydd for studenttallet. Når 
det gjelder 3. punktet så har vi lite 
eller ingen ting å holde oss til.

Hovedårsakene til stagnasjonen 
i studenttallet ved Universitetet i 
Tromsø ligger ikke i at tilstrøm
mingen av nye studenter har 
avtatt. Den har vært noenlunde 
konstant t.o.m. 1978. Det er bare i 
1977 en antall meldinger gikk ned 
med ca. 16%.

HOVEDÅRSAKEN ER DEN 
ØKENDE GJENNOMTREKK 
Studentene blir kortere og 

kortere til ved Universitetet. På 
landsbasis ser vi og lignende

Forts, side 7

Samskipnaden i Tromsø 
har omsider innsett at det i 
praksis ikke går an å få 
budsjettet til å balansere. 
Husleia for en enkelthybel 
ville ved et balansebud- 
sjett ligge på nærmere 500 
kr., og det innses nå av 
ledelsen at dette vil være 
nærmest umulig å få gjen
nomslag for. For det første 
frykter man «bråk», 
dessuten vil endel viktige 
poster på budsjettet måtte 
bli kraftig redusert.

Det er nå enighet om at 
Samskipnaden tar kontakt
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Samskipnaden:

Strid om barne
hageplassene

De ansatte i StudentsÄm-, 
skipnaden i Tromsø (SST) 
fikk på siste styremøte økt sin 
kvote i barnehagene fra 1 til 3 
plasser.

Bakgrunnen for vedtaket 
var en søknad fra personal
foreninga for de ansatte 
(PAST), der det ble foreslått 
at de ansatte skulle få utvidet 
antall barnehageplasser fra 1 
til 6. Dette ville innbære at 
halvparten av de nye barne
hageplassene som samskip
naden skulle disponere i den 
nye barnehagen på Storskog- 
åsen, ville gå til de ansatte.

I sin innstilling overfor Sty
ret hadde administrasjonen 
skåret ned dette antallet til å 
omfatte 3 plasser (i pl. 0-3 år 
og2 pl. 3-6 år).

Bak dette lå det prinsipielle 
syn som administrasjonen og 
de ansatte har at det egentlig 
bør være en lik dekningspro
sent for de ansatte og student
er. Studentrepresentantene 
gikk hardt ut mot dette prin
sipp og mente at ansatte i SST 
burde stille jpå linje med 
andre lønnsmottakere i 
Tromsø, og søke kommunale 
barnehageplasser. Det ble i 
den forbindelse vist til det

Øvre Breivang:

Omfattende ut
bedring

Dir. Kaldhol skriver bl.a. slik 1 
et saksframlegg til Samskipnads- 
styret:

«Det er på det rene at behand
lingen av veggene ikke er tilfreds
stillende. Dette gjelder for det 
første varmeisolasjonen (trekk 
gjennom vegg, spesielt ved vindu
er), og lydisolasjonen ved at det er 
lydgjennomgang fra rom til rom 
via leca yttervegg (holder bare 25 
decibel). De fagfolk som har vært 
kontaktet, har divergerende 
oppfatninger om årsakene til 
lekkasjene fra tak. Det er nå brakt

Øvre Breivang studenbolig.

Foreløpig seier:

Intet generelt fri
tak fra prisstoppen 
for boligstiftelsene!

Etter at Samskipnaden i 
Tromsø i mai i fjor søkte om dis
pensasjon fra de da gjeldende 
prisfor8kriftene, retta Elev- og 

store antall studentbarn som 
ikke får plass i barnehagene.

Etter samskipnadens bereg
ninger dreier dette seg om ca. 
90 stykker. Videre ble det pekt 
på at studenter og ansatte i 
Samskipnaden både økono
misk og sosialt befinner seg i 
forskjellige situasjoner. Stu
dentene fikk delvis støtte for 
sitt syn fra den ene av 
Universitetsrepresentantene 
og denne loresTo at de ansatte 
skulle på 1 ny plass, slik at de 
disponerte 2 plasser fra høs
ten. Studentene gikk i sitt fpr- 
slag inn for at de ansatte 
skulle beholde sin ene plass? 
Samtidig ville de og ha et 
styrevedtak om at det i den 
nåværende situasjon ikke er 
noe uttrykt ønske at de ansat
te skal ha relativt like mange 
barnehageplasser som stu
dentene. Dette prinsippielle 
synet bifalt styret.

Under avstemninga om 
størrelsen på kvoten til de 
ansatte, gikk administrasjon
ens forslag om 3 plasser i 
gjennom med formannens 
dobbeltstemme.

Jens Grenersen

må til!
på det rene at diffusjonstett plast
folie mellom betong og isolasjon 
ikke er på plass slik som beskrev
et. Dette k»n være en hovedårsak. 
I tilfelle er det fullt og helt entre
prenørens ansvar».

Plan og byggekomiteen 
konsentrerer seg i første omgang 
om hovedproblemene med tak og 
yttervegger. I løpet av en måneds 
tid bør disse spørsmål være 
avklart og utbedringsarbeidene 
må være fullført før neste vinter 
setter inn, skriver Kaldhol 24. 
april.

studentsamskipnaden i Rogaland 
henvendelse til departementene 
med sikte på ei ordning der 
boliger for utdanningssøkende blir

Samisk fag
metodikk

I tida fra 7. til 21. august skal 
Universitetet i Tromsø i 
samarbeid med Høgskolen i Finn
mark arrangere et sommerkurs i 
samisk fagmetodikk. Kurset 
holdes på Høgskolen i Finnmark, 
Alta, og det tas opp inntil 35 del
takere, også lærere som undervi
ser i samisk i Finland og Sverige. 
Undervisninga vil i hovedsak 
foregå på samisk.

Søknadsfrist er 1. juni, og 
søknad og forespørsler stiles til 
APPU, Universitetet i Tromsø.

«Flytende» ad
gangsbegrensing 
til Ped.Sem.

Tingmøtet 27/4 hadde også oppe 
forslag om endring av opptaks
reglementet for avd. for praktisk- 
pedagogisk utdanning (APPU).

Fra administrasjonen forelå en 
modifisert utgave av et forslag fra 
APPU om ny §1:

«Det tas normalt opp 40 student
er til fullt studium og ytterligere 
40 studenter til fagmetodikken. 
Avd. for praktisk-pedagogisk ut
danning kan ta opp færre 
studenter dersom antall prak
sisplasser og studentenes fag
lige sammensetting nødvendig
gjør dette. Universitetsstyret 
skal i slike tilfeller gis melding 
om dette».
Denne formuleringa innebærer 

klart en meir utrygg situasjon for 
søkerne til Ped.Sem., og kan 
dessuten bli ei sovepute for de 
bevilgende myndigheter overfor 
APPU’s krav om økonomiske 
muligheter for å gi alle studenter 
(inntil 40) praksisplasser.

Student Jon Todal forslag blei 
vedtatt med 30 mot 17 stemmer. 
(Den gamle § 1 lød: «Det tas opp 
40 studenter til fullt studium og 
ytterligere 40 studenter til fag
metodikken).

Ellers blei et forslag fra Åse 
Hiorth Lervik om tilføyelse til § 4 
vedtatt: «Reglementet for range
ring av kvalifiserte søkere kan 
fravikes av tungtveiende sosiale 
eller familiære grunner».

må trykkast i nytt opplag då det 
fyrste nummeret alt er utselt. 90 
prosent av opplaget er naturleg 
nok selt i Nord Noreg. Fyrste opp
laget var på 4500 eksemplarer, 
andre opplaget vert på 10 000, 
opplyser Nordnorsk Forfatterlag, 
som står som utgjevar av bladet.

sidestilt med borettslag, 
andelslag og unntatt fra skjerpa 
prisregulering. KUD anbefalte ei 
slik ordning, og sier i et brev av 
17/2 i år til Forbruker- og admini
strasjonsdepartementet (FAD):

«Dersom studentbolig-
stiftelsene ikke får adgang til — 
på linje med borettslag — å dekke 
økte kostnader ved husleieøkning- 
er, vil spørsmålet om nedleggelse 
av studentheimene alvorlig måtte 
overveies» (vår uth).

Imidlertid: FAD opprettholdt 
avslaget om slik unntakelse fra 
prisstoppen, dvs. støtta NSU’s og 
DUK’s krav!

Altså foreløpig seier, men det er 
fortsatt nødvendig å være på vakt 
mot nye innstrammingsforsøk.

«Minimumsendringei»

i styringsstrukturen
Etter en lengre debatt og ikke 

mindre komplisert avstemning 
vedtok Universitetstinget 27/4 
noen såkalte minimumsendringer 
i styringsstrukturen ved UIT, som 
forutsettes å gjelde i tre år fram
over.

Styret blei utvida fra 11 til 13 
medlemmer, på det vis at en 
vitenskaplig representant for hver 
av instituttene IMV og IFF «blei 
faste representanter, mot tidlig
ere observatører.

Studentene var enige i disse to 
instituttenes representasjon, men 
meinte at den prosentvise 
fordelinga mellom de forskjellige 
gruppene dermed blei endra, og 
de foreslo derfor at styret ytter
ligere blei utvida med en student 
og en ikkevltenskapelig, altså til

Arets tariffoppgjør — 
tvungen lønnsnemnd

Til årets tarifforhandlinger stil
te LO opp med krav som var 
sterkt redusert i forhold til hva 
grunnplanet i LO hadde stilt krav 
om. På et tidlig tidspunkt i 
forhandlingene ble det klart at 
dette tariffoppgjøret ville bli det 
dårligste i norsk etterkrigs
historie. Da bruddet i forhandling
ene var et faktum sto valget for 
LO mellom streik og tvungen 
lønnsnemnd. Begge parter gikk 
inn for tvungen lønnsnemnd — 
NAF fordi dette ville innfri deres 
krav, nemlig lønnsnedslag for 
arbeidstakerne — LO fordi de ikke 
torde påta seg ansvaret for dette 
elendige oppgjøret.

Et slikt oppgjør, med kombi- 
oppgjør og tvungen lønnsnemnd 
gjør at fagforeningene blir fratatt 
det aller meste av sin innflytelse. 
Lønnsforholdene til over 600.000 
fagorganiserte skal avgjøres av 5 
mann som sitter trygt i Oslo uten 
at fagforeningene får et ord med i 
laget.

Som begrunnelse for sitt stand
punkt hevder LO at man må tenke 
på den økonomiske krise landet 
befinner seg i. Selv om den økono
miske situasjonen nok er alvorlig 
for mange bedrifter hører vi også 
om at store bedrifter og viktige 
bransjer opplever kronår med 
enorme overskudd. Tvungen 
lønnsnemnd vil føre til kjempe- 
profitt for noen bedrifter på

tils. 15 medlemmer. Dette forslag 
var på forhand støtta av bl.a. 
NTL, men oppnådde på tingmøtet 
lita støtte utafor studentenes 
rekker. ___

Til nå har det vært reglements
festa minst tre tingmøter pr. 
semester. Det forelå til dette 
møtet forslag om å senke dette til 
minst ett møte. Det blei tilslutt 
vedtatt at det 1 det rev. regle
mentet skal stå at det minst skal 
avholdes to tingmøter i semester
et

Forslaget fra studentgruppa om 
tilbakekalUngsrett og at gruppene 
sjøl skulle bestemme valgordnin
ga blei trukket tilbake, da det ikke 
blei betrakta som minimumsend. 
ring.

bekostning av lønnstakerne. Men 
viktigst av alt; oppgjørsformen 
lemlester fagbevegelsen.

Beslutningen om tvungen lønns
nemnd ble mer enn hva arbeids
folk kunne finne seg i, og Odda 
Faglige Samorganisasjon vedtok 
derfor å gå til demonstrasjons- 
streik mot tvungen lønnsnemnd og 
oppfordret også andre til å gjøre 
det samme. Oppfordringen fra 
Odda fikk god respons. Ca. 70.000 
fagorganiserte gikk til streik og 
minst like mange gjorde vedtak 
der de klart ga uttrykk for at de 
gikk imot LO’s beslutning om 
tvungen lønnsnemnd.

Da det gjennom presse og kring
kasting ble offentlig kjent at 
ledelsen i LO var på kollisjonskur» 
med en så stor del av sitt grunn
plan gikk LO-ledelsen ut for å 
dementere dette. Det ble gjort ved 
at formannen i LO, Tor Halvor
sen, sendte ut melding om at den 
store oppslutning streiken hadde 
fått ikke var tilfelle. Iflg, han var 
det «bare 1% av fagbevegelsen, 
ca. 7.000 som hadde streiket».

Men verst av alt, han ga inn
trykk av at det bare var ca 1% av 
fagbevegelsen som var imot 
tvungen lønnsnemnd.

Det er et enkelt regnestykke å 
finne ut hvor mange fagorganiser
te som egentlig streiket. Selv om 
AP-pressa har gjort sitt ytterste 
for å skjule dette tallet ved 
omtrent ikke i det hele tatt A 
skrive om streikene rundt 
omkring, finner man ut ved å « 
på antall fagforeninger som gikk 
til streik at «Halvorsen 7.000» nok 
bare dekker 1/10 av de som virke
lig streiket.

Det tyder på lite respekt for sitt 
eget grunnplan at LO-ledelsen tyr 
til så tvilsomme midler som ren 
og skjær løgn for å skjule den 
stadig økende opposisjonen i sitt 
grunnplan.

Irene Bertheuss»0 
leder av NTL 108-1*
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Samskipnaden:

Delvis gjennomslag 
for synspunkta våre!

De nye signaler som nå er kommet fra Samskipnadens 
ledelse må helses velkommen. Studentenes politiske 
markeringer, bl.a. ved demonstrasjonsstreiken i feb./ 
mars og de forslag som opp gjennom tida er reist i Sam
skipnadens organer har iallefall et stykke på veg gitt seg 
utslag. r

Utgangspunktet må være at studentenes velferd er 
statens ansvar. Om dette gir seg utslag i økte bevilgninger 
til Samskipnaden eller i økt borteboerstipend kan på sett 
og vis bli det samme, foruten at det siste kommer fleire til 
gode. Det konkrete og greie utgangspunktet som alle 
beboerne står samla om: husleia for enkelthybel lik borte- 
boerstipendet (og tilsvarende for de andre boenhetene), er 
sjølsagt ikke å betrakte som noe prinsipp i enhver situa
sjon, med et minimumskrav overfor Samskipnaden og 
myndighetene nå. Kravet må følgelig reises i Samskipnads- 
styret: husleie på kr. 385 for enkelthybel fra hausten!

Studenene må ellers presse på for å bli med i ev. for
handlingsdelegasjoner med myndighetene. Foruten å 
presentere våre økonomiske krav, er det utvilsomt på sin 
plass i disse tider å gjøre det klart at studentene må betrak
tes på linje med lavtlønnsgruppene.

Beboernes linje til hausten er ellers klargjort i det vedtak 
som nå er fatta på studentheimene:

«Vi betrakter kravbreva (på «restleia» for feb./mars) 
som en provokasjon fra Samskipnaden, og oppfordrer 
folk til ikke å innbetale beløpene. Leieboermøtene opp
fordrer Samskipnaden til å frafalle kravet da dette var en 
politisk demonstrasjon mot prisøkninga. Hvis Samskip
naden går videre med kravet om restleie eller gjennomfører 
ny husleieøkning for hausten, vil dette bli foreslått møtt 
med harde aksjoner. Husleiene er allerede svært store, og 
ei husleie på over 400 kr. for en enkelthybel er uholdbart i 
forhold til studentenes økonomiske situasjon».

STÅ SAMMEN MOT INKASSOKRAVA! SA KOM
MER SAMSKIPNADEN INGEN VEG! HUSLEIA FOR 
ENKELTHYBEL (OG TILSV. FOR ANDRE BOEN
HETER) LIK BORTEBOERSTIPENDET!

BEKLAGER
Dårlig økonomi, stressa arbeidsforhold nå henimot 

sommer og eksamen, mange helligdager og dermed lang 
trykketid gjør at denne utgaven blir på kun 8 sider. 
ALTFOR lite, tatt i betraktning de mange svært aktuelle 
sakene og ikke minst mange innlegg og henvendelser 
redaksjonen har fått. Vi har måttet skjære ned med hard 
hand, og resultatet blir at mange innlegg ikke kommer 
med, og en kanskje rotete avis.

På ny frisk til hausten!
Rød sommer!

Supplering til Samskipnadsstyret:

Åsa Steinsvik og 
Lars Monsen ble valgt

Sos. Front eneste 
alternativ
PF: Halvt persongalleri og ingen politikk

Nytt studentutval:
Erik-Oddvar Eriksen 
Einar Fredriksen 
Terje Kristoffersen 
Inger Anita Markussen 
Hallvard Tjelmeland 
Vararepr:
Else Bottengård 
Jon Todal

Ny avisredaksjon:
Øystein Ballari
Jørn Fossmo
Synnøve Jenssen 
Torill Jenssen 
Audhild Nedberg 
Aileen Nilsen
Astrid Torvik

Moderat studentforum— 
eit «lyssky» tiltak?
«Reflex» heiter flygebladet til 

Moderat Studentforum i Tromsø 
(MST) — innhaldet gjev svar på 
kva grunnsyn som vert reflektert.

Heile første sida er fokusert på 
det vedtaket NSU’s landsting 
gjorde om at «Medlemmer av 
fascistiske og rasistiske organisa
sjoner ikke kan ha tillitsverv i 
NSU». Innhaldet i dette vedtaket, 
er identisk med ein paragraf LO 
har hatt sidan krigen!

Hovudpoenget til dei konserva
tive er, at dei ikkje vil vere 
dommarar over andre sine mein
ingar. Difor trakk dei seg frå 
arbeidsutvalet i NSU. Men dei 
konservative veit svært godt at 
det ikkje er arbeidsutvalget som 
eventuelt skal gjere slike vedtak. 
Dei må gjerast i landsstyret eller 
på landstinget, og i begge desse 
organa er dei konservative fram

leis medlemer. Vil dei konserva
tive også trekke seg frå desse 
organa? Då først vil det vere 
samanheng i argumentasjonen.

Eit anna ankepunkt f råMST er 
at NSU, utan diskusjon blant 
studentane, vedtok eit grunnlag 
for forhandlingar om ei trygde
ordning for studentane. Dette er ei 
ordning som er mykje lik den 
svenske studentar har i dag.

Kvar var MTS og Gert Westblad 
då vi handsama denne saka på 
hovudallmøtet 6.<1978?

Er dei konservative imot at vi 
studentar skal kome inn under 
trygdelovgjevinga?

Den reaksjonære politikken til 
dei konservative kom klart til 
syne på landstinget. Vi skal kort 
nemne nokre saker:

— Dei støttar at det vert inn
ført ei disiplinærlov.

— Dei forsvarar rentehevlnga.
— Dei vil ikkje talfeste kost

nadsnorma.
— Dei har mindre krav til borte

buarstipend enn styret i Lå
nekassa.

— Under kommisjonshandsam- 
inga argumenterte dei imot 
forsørgjarstipend til student
ane. (Studentar bør ikkje ha 
barn??)

VI vonar no at dei konservative 
(MST) snart står " fram og 
forsvarar denne politikken blant 
studentane i Tromsø.

Ikkje berre «lure» rundt på 
institutta med ein bunke flyge
blad eller springe”tii dagspressa 
med usaklege angrep. (Hovudall- 
møte er også ope for konserva
tive).

Lars Inge Terom

Landstinget vart avvikla 
13.-15. april. Av dei knapt 70 
delegatane hadde Sosialistisk 
Front over halvparten. Dei 
Konservative hadde 17, Grønt 
Gras og Progressiv Front 
delte resten.

Tendensen er at Sosialistisk 
Front styrkar stillinga si, 
likevel er dei konservative 
samstundes på framgang. Det 
vart fatta mange vedtak med 
særskild vekt på utdannings
politikk. Dette var ei medve
ten prioritering frå NSU-lei- 
inga si side. Symptomatisk for 
opposisjonen var at dei mang
la ein klår politikk på desse 
sakene.

Særleg galdt dette det vidare 
arbeidet mot endringar av 
cand. mag. graden. Sosialis
tisk Front meiner det er viktig 
å sjå framlegget om nedkort
ing av studietida i samanheng 
med utdanningspolitikken ge
nerelt. Det er ikkje dei heil
skaplege reformane som pre
gar framlegga no — jmf. inn
føringa av DH-skolane, men 
små dryppvise endringar som 
verkar i same lei. Utdanninga 
skal gjerast billegare og meir 
fleksibel. Landstinget gjekk 
mot nedkorting av studietida, 
men vil støtte meir tverrfag- 
lege studiar. Dei konservative 
og Progressiv Front stemte 
mot dette!
Også når det galdt framlegg

et om at alle høgskolane under 
det regionale høgskolesystem
et skal kome inn under uni
versitetane si eksamenslov, 
var det også usemje med 
Progressiv Front og dei kon
servative. Landstinget gjekk 
inn for framlegget, men mein

NSU sitt 24. landsting:

Sos. Front fram
leis i leiinga
te samstundes at det må 
stillast krav til det faglege 
innhaldet i DH-utdanninga. 
Eit krav som vart støtta av 
observatørar for DH-student- 
ane.

Det var semje om at ein no 
måtte arbeide meir med eksa
mensformene. Sjølv om ein 
ikkje kan avskaffe eksamen 
under dette samfunnssyste
met, er det viktig å arbeide for 
å minske verknadene av ek
samen i disiplinerane og 
underkuande retning.

Ei ny sak er trygdeordning 
for studentane. Alle med unn
tak av dei konservative støtta 
Sosialistisk Front sitt fram
legg om at NSU skal arbeide 
for at det skal gjevast sjuke
pengar når ein er sjuk ut over 
10 dagar. Lånesummen for 
sjukdomstida skal då trekk
jast frå den totale studie
gjelda.

Trygdekassene dekkar det
te ovafor lånekassa.

Det vart mykje diskusjon 
om studifinansieringa og kva 
slag stønadsmodeller ein skal 
velje. Dei konservative og 
Progressiv Front gjekk mot 
prosentstipendieringsmodell- 
en. Etter denne modellen skal 
stipendbeløpet reknast som 
prosent av dei totale studie
kostnadene. Ein slik modell 
vil verke meir sosialt utlikn- 
ande. Det vart imidlertid teke 
eksplisitt atterhald om at inga 
gruppe måtte kome dårlegare 
ut enn no. Auka løyvingar er 
difor ein forutsetnad for ein 
slik modell.

Ellers gjentok Landstinget 
NSU sitt standpunkt i disipli- 
nærlov-saka. Berre dei kon

Sosialistisk Front vant valgene klart i Tromsø:

60 mot 32 stemmer

servative stemte mot. Det 
same gjorde dei i saka om 
statuttendringa om at fascis
tar ikkje skal kunne ha verv i 
NSU. Denne saka laga dei 
mykje røre om og understreka 
sin reaksjonære karakter (sjå 
leiaren i siste Studentforum).

Det vart ellers fatta vedtak i 
ei rekke andre saker t.d. støtte 
til Russeltribunalet og mot
standskampen i Eritrea.

Frå Sosialistisk Front si 
side kan Landstinget oppsu- 
merast som svært vellukka. 
Organisatorisk vart det 
stramt og greit avvikla. Til 
slutt kan vi berre seie oss leie 
for at Progressiv Front 
hamna på same side som dei 
konservative i fleire saker. Til 
ny leiar i NSU vart Sven 
Mollekleiv frå Universitetet i 
Bergen vald.

Symposium om 
universitets- og 
samfunnsplan
legging

15. og 16. juni blir det arrangert 
et symposium om Universitets- og 
samfunnsplanlegging i Tromsø. 
Dette er kommet i stand etter et 
samarbeid mellom universitetene 
på Nordkalotten. Symposiet vil bli 
delt i tre faggrupper: Planlegging 
av nye universltetsanlegg, 
universitetet i bysamfunnet og 
universitetet som distriktspolitisk 
virkemiddel.

Behandlinga vil ta utgangs
punkt i skriftlig bidrag innsendt 
på forand, bl.a. av rektor Løchen, 
dir. Haugli og siv.øk. Dag Solhjell.

Maksimalt deltakerantall er 60, 
og påmelding skjer til Informa- 

• sjonsavdelinga ved Ult.
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USVoppsummerar I. mai:

Godt resultat for Sosialistisk 1. mai-Front
Den fyrste maidagen blei 

verken skjønn eller mild — 
han blei tvert om direkte 
ufyseleg. Men dei som fyrst 
har bestemt seg for å gå i 1. 
mai-tog ser likevel ut til å 
avfinne seg med det. Borgar- 
skapets heilt spesielle demon
strasjon: hagearbeidet, blir 
derimot effektivt forhindra av 
1 meters snøfonn. Likevel trur 
vi ikkje anten vergudane eller 
1. mai-demonstrasjonane 
anno 1978 for alvor øydelegg 
borgarane sin nattesvøn.

SAMORG.
Dei DNA-dominerte Sam- 

org.-toga kan umogleg gjere 
det. Ikkje Asmund Hansen og 
Leif Haraldseth heller. Sam- 
org-toget her i byen hadde litt 
over 200 deltakarar. Det ut
trykkjer i det minste to ting: 
At det ikkje er mogleg å 
mobilisere fagorganiserte i 
stort omfang til aktiv støtte 
for regjeringa og LO. Og at 
det heller ikkje er mogleg å 
mobilisere dei til aktiv støtte 
for «fagbevegelsen» mot kon
kurrerande AKP-, NKP- og 
SV-støtta arrangement.

1. MAI: EIT PROBLEM 
FOR VENSTRESIDA

Vidare veit alle at desse 
siste arrangementa ikkje når 
noko særleg utover den poli
tiske venstresida, og at denne 
venstresida i hovudsak har 
basis utanfor dei produktive 
delane av arbeiderklassa. Det 
«gamle venstre» — NKP — er

redusert til ei dogmatisk sekt. 
Det «nye venstre» — «m-1- 
rørsla» og store delar av SV, 
som dei siste 10 åra har gitt 
nytt liv til 1. mai feiringa — 
har aldri kome avgjerande 
utover opphavet sitt: student-, 
skule- og enkelte mellomlags- 
miljø (AKP’s «proletarise- 
ringskampanje» er bare ei 
skin-løysing på dette proble
met). Dette gjeld også SV, 
sjølv om dette partiet gir 
mulighetar for ei litt breiare 
kontaktflate. 1. mai-demon
strasjonane til desse partia 
manglar altså ein solid basis i 
arbeiderklassa. Diskusjonane 
før 1. mai går også i hovudsak 
føre seg innanfor venstresida, 
og utanfor arbeiderklassa. 
Dette må vi bare konstatere. 

og ikkje rekne med snarlege 
endringar på. Det overveld
ande fleirtalet av arbeidarar 
sluttar framleis opp om sosial
demokratiets kapitalistiske 
krisepolitikk. Ikkje anten 
opportunistiske Samorg-opp- 
legg eller ein like opportunis
tisk «enhet» med FFF vil ende 
på det i nærmaste framtid.

PROPAGANDA-TOG, 
IKKJE KAMPTOG

Utan denne basisen kan 
heller ikkje våre 1. mai-de- 
monstrasjonar bli direkte 
kamp-tog mot regjeringas 
krisepolitikk. Dei får snarare 
ein propagandistisk funksjon 
— i hovudsak overfor våre 
eigne sosiale miljø. Det er 
latterleg å tru at vi umiddel

bart kan påverke arbeider
klassa med parolane våre. 
Men 1. mai-diskusjonane er 
ikkje uvesentlege fordi om dei 
er isolerte frå industriarbeids- 
plassane. Dei reiser viktige 
politiske problem, og det er 
sjølvsagt ei oppgåve for oss å 
fremje sosialistiske (ikkje 
bare kjemp-for-eigne-krav-) 
perspektiv i student- og mel- 
lomlagsmiljø.
Nettopp fordi tinga har ein 
propaganda-funksjon er det 
viktig at dei har eit avklart 
sosialistisk grunnlag. På den 
måten kan vi og førebu oss på 
dei krav ein meir skjerpa 
klassekamp vil stille. På si
tuasjonar der det utviklar seg 
anti-kapitalistiske kampten- 
densar i sjølve arbeidar
klassa.

GODT RESULTAT FOR 
SOSIALISTISK 
1. MAI FRONT

Sosialistisk 1. mai Front 
hadde i år ein liten framgong 
med bortimot 500 i toget. Eit 
svært godt resultat. FFF had
de stagnasjon med omlag 650 
(«offisiellt» 750 både i år og i 
fjor). Eller med andre ord: 
Framgong for «splittelsestog- 
et» — stagnasjon for «enhets- 
toget»! Når vi også reknar 
med NKP blir det til saman 
meir enn dei 1200 som gjekk i 
toget 8. mars.

Når arbeidarklassas opp- 
slutting om sosialdemokratiet 
gjer 1. mai diskusjonane pri

mært til eit problem for 
venstresida, er det ingen 
grunn til at vi skal lage ein 
falsk einskap med FFF på 1. 
mai, når vi er usamde om så 
fundamentale problem som: 
sosialismeforståing («stalin
ismen»), imperialismeforstå- 
ing («tre-verden-teorien»), re
formismens grunnlag («ar- 
beidararistokratiet») - og når 
SV har vore taktisk hovud
fiende for AKP i 4 år. Då kri
sepolitikk og krisestrategi 
enno ikkje har stilt seg så på
trengjande som i t.d. Dan
mark, så er det framleis i 
internasjonale spørsmål 
usemja kjem klarast til syne. 
Det er vanskeleg å få einskap 
med både NKP og AKP når 
dei båe stør seg på interesse- 
ne til eit statsbyråkrati (Sov
jet, Kina). Ikkje klassehin- 
haldet i kampen, men frigjer- 
ingsrørslenes posisjon 1 
høve til Sovjet er det viktig
aste for båe.

Alt i alt er vi godt nøgde 
med Sosialistisk 1. mal Front 
sitt arrangement. Ikkje minst 
hadde klubbformann Per 
Kristian Larsen ei svært god 
hovudtale som m.a. tok opp 
nødvendet av å reise ein kamp 
mot regjeringa sin krisepoli
tikk, situasjonen i Eritrea 
med skarp kritikk av Sovjet 
og Cuba, og støtte til den 
sosialistiske opposisjonen i 
Aust-Europa.

AU/Universitetet SV

Studentene må delta aktivt i innspurten:

Behandlinga av ped. 
sem-innstillinga 
mot slutten!

Høringsfristen på Universi
tetet når det gjelder komiteinn
stillinga om pedagogisk 
seminar gikk ut 1. mars, med 
unntak for Avd. for praktisk- 
pedagogisk utdanning (APPU) 
som hadde fått fristen forlenga 
til 10. mars, opplyser studiesjef 
Vebjørn Fagernes til Student
avisa.

— Jeg uttrykker håp om at 
innstillinga kan behandles av 
U.- tinget på det beramma 
møtet 1. juni. Men dette er 
avhengig av styrets og i første 
omgang Sentralt Undervisning- 
utvalgs behandling, sier 
Fagernes.

Noe nærmere om hva som vil 
skje med saka etter dette 
foreligger ikke, men fra fag- og 
studieplanavdelinga heter det 
at ei ev. omlegging av Ped.sem. 
av praktiske årsaker ikke kan 
komme på tale før tidligst neste 
vår eller høst.

Det er vel i første rekke den 
forrige og nåværende Delegat- 
gruppa som har drevet fram 
diskusjonen blant studentene 
om denne innstillinga, og sett i 
sammenheng med cand.mag. - 
innstillinga. Standpunktet har 
vært klart: Studentene går 
imot ei utvidning av Ped.sem.

til et samla ett-årig 
utdanningstilbud etter
fagstudiet. Dette blei også 
vedtatt på Hovedallmøtet 13. 
feb. Derimot ga Hovedalløtet 
lite og ingenting konkret svar 
på de mange og tildels 
forskjellige vurderinger og 
forslag fra flertallet og mindre
tallet i komiteen om organi
seringa av dette studiet. Og 
dette vil utvilsomt kunne 
svekke muligheten for at 
studentenes syn vinner fram i 
sluttbehandlinga på
Universitetet.

Delegatgruppas syn blei greit 
skissert i en løpesedel i nov.: 
«Ved å integrere fagdidaktiske 
amne (formidlingsteori,
fagkritikk) i sjølve fagstudiet, 
trur vi at både den pedagogiske 
utdanninga og fagutdanninga 
blir styrka».

Dette siste er også heilt i tråd 
med det enstemmige vedtak 
dette semesterets studentkull 
ved APPU har fatta, og som 
danna basis for følgende 
forslag fra de to student
representantene i Rådet ved 
APPU 10. mars i år:

«Den pedagogiske
utdanninga til
universitetsutdanna adjunkter 
og lektorer må styrkes. Rådet 

meiner at dette må skje uten at 
ex. phil, og fagstudium til 
embetseksamen lavere og 
høyere grad kortes ned.

Utfra ei sammenlikning 
med de pedagogiske høgskoler 
og distriktshøgskoler er også ei 
økning av den totale studietid 
uakseptabel.

Det synes å være for store 
praktiske og økonomiske 
vansker forbundet med et 
praksissemester/år til at Rådet 
kan gå inn for dette.

Dermed gjenstår modellen 
der man i tilegg til nåværende 
ordning med ett semesters 
praktisk-pedagogisk utdanning 
etter endt fagutdanning, 
integrerer fagdidaktiske emner 
i fagstudiene. Ei forutsetning er 
at integreringa skjer på en slik 
måte at det ikke oppstår noe 
skille mellom utdanning retta 
mot læreryrket og utdanning 
retta mot forskervirksomhet.

Rådet vil henstille til 
fagområdene snarest å drøfte i 
vilken utstrekning og på vilken 
måte dette kan skje.
Forslaget fikk bare de to 
studentenes stemmer.

Flertallet i Rådet gikk inn for 
«.. utvidning av det praktisk
pedagogiske studium til et 
omfang på ca. 1 år og plassert 
som samla enhet tidligst etter 
avsluttet cand.mag-grad». 
...«Det forutsetter en mindre 
reduksjon av normert tid til 
fagstudiet innen samfunnsfag- 
lig og språklig cand. mag.- 
grad,...»

I en interessant protokoll
tilførsel fra universitetslektor 
Einar Mjølhus framkom 
følgende: «Jeg kan ikke være 

Studentenes og akademikernes funksjon består hovedsaklig i 
å reprodusere det kapitalistiske samfunnet, ideologisk og 
teknisk-edministrativt, gjennom faga. Derfor er fagkritikk 
dvendig for at studentene ikke skal tilpasses det borgerlige 
samfunnet Fagkritikken har i dag et altfor begrenset omfang, 
og SPOR ser det som sin oppgave å bidra til fagkritikkens 
utbredelse og bedre kommunikasjon mellom ulike fagkri
tiske miljøer. Som en integrert del av dette inngår disku
sjonen av hva slags innhold fagkritikken må ha for å oppfylle 
sine politiske oppgaver.
SPOR kommer nå med sitt andre nummer (dobbeltnummer 
2/3) og bringer her bl.a. artikler og diskusjoner innen sosio
logi, statsteori, psykologi og historie.
SPOR nr. 2/3 koster i løssalg kr. 24,- (enkeltnummer kos
ter kr. 12). Vi tilbyr også abonnement for knr. 2 - 4 (ca. 
220 sider) a kr. 30,- (Kommisjonærer kan kontakte redak
sjonen for avtale.)
Bestillinger sendes: SPOR. Boks 96, 5014 Bergen Univ. 
Spor-postgiro:
SPOR-postgiro: 3 98 41 76
Sendes inn:

Jeg bestiller:
.............. eks av SPOR nr. 2/3 a kr. 24,- (Pengene er sendt 

over Postgiro 3 98 41 76
............ abonnement på SPOR. Nr. 2 - 4 koster kr. 30,- 

(Pengene er sendt over postgiro/ sendes etter 
krav (stryk det som ikke passer))

Navn::....................................................................-.......................
Adresse:........................................................................................

med på å tilrå utvidning til et! 
år uten at det finner sted en 
tilsvarende økning av praksis
tida».

Interessant er også uttalelsen 
fra Tromsø Lærerskole — som 
vel stiller mye av 
problematikken i et nøtteskall:

«.... og en mener derfor al 
den umiddelbare konsekvens 
av flertallets syn måtte være ai 
det foreslo en slik utdanning 
lagt til Tromsø iæreerskole». 
(Vår uth.)
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Samfunnsorientert natur
geografi — et fag etter 
kafeteriaprinsippet
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Det foreligger nå et forslag 
til studieplan for et grunnfag i 
samfunnsorientert natur
geografi. 1. juni er det plan
lagt at universitetstinget skal ta 
sWUng til om dette skal bli et 
nytt studietilbud.
Studieplanen

Det foreslåtte faget skal 
bestå av fire deler: Geologi, 
økologi, geofysikk og geogråfi/ 
samfunnsfag.

. Faget skal legges msp 
med utgangspunkfiaen ele- 
mentsruhdervisninga som 
allerede bHr gitt på real
fagene med et supplerings
kurs. Geologi-delen skal hent
es fra Geo 1 på IBG. Økologi
delen skal hentes fra Bio 1 på 
IBG. Avsnittet om geofysiske

Tildeling 
av støtte 
til student
aktiviteter

På styremøtet i Studentsam
skipnaden den 25. april var tildel
ing av støtte til studentaktiviteter 
for vårsemesteret 1978 oppe som 
sak. Innstillinga fra Studentut
valget ble enstemmig vedtatt med 

. prosesser skal settes sammen 
av F 15 (astrofysikk 1) og et 
tilbud 1 geokosmofysikk fra 
HÆR, pluss meteorologi fra 
ISV. Geografi/samfunnsfag- 
delen skal bygges opp på ISV, 
hvor enklete timer også kan 
kombineres med mellomfags
undervisninga i gruppa for 
«samfunnsplanlegging og 
lokalåamfunnsforskning».

Siktmålet med faget er å 
lage en «samfunnsorientert 
syntese av naturgeografisk 
grunnlagsviten».

Blandet mottakelse
forslaget til nytt fag har fått 

liten oppslutning rundt på 
instituttene. Realfagene har 
gjort det klart at de i hovedsak

forbehold om at Kristent Forum, 
Sosialistisk Front og Studenter- 
samfunnet kommer med enkelte 
tilleggsopplysninger.

Tildelinga ser slik ut:
Tromsø Målungdom 1.400,
Kristent Forum 1.000,
USV 1.400,
PAG 1.000,
Sosialistisk Front 1.000,
KUL 200,
Den medisinske stud.forening500, 
Studentenes kameraklubb 1.300, 
Stbdentersamfunnet 1.200,

Organisasjoner som ønsker 
støtte 1 høstsemesteret må hen
vende seg til Studentutvalget så 
tidlig som mulig 1 semesteret.

ikke vil ha noe med det nye 
faget å gjøre. Også på ISV 
framkom det sterkt kritiske 
merknader og vedtak i sek- 
sjonsorganet og instituttrådet. 
Dette henger sammen med 
både måten faget skal organiser
es på, innholdet, de uklare an
svarsforholdene og det fakt
um at arbeidet i hovedsak har 
vært drevet fram av to enkelt
personer på ISV.

Begrunnelsen for faget
Begrunnelsen for å opprette 

det nye faget er at det er stort 
behov i skolen for utdanna 
geografer, at kurset kan 
inngå i én planleggings-ut- 
danning og at det er ønskelig 
med et geografi-tilbud ved 
Universitetet i Tromsø Uten å 
drøfte denne og eventuelle 
andre begrunnelser nærmere, 
er det likevel flere ting som 
bør påpekes ved forslaget:

Faget må foreløpig avvises
— Fra et første utkast våren 
1977, har fagtilbudet endret 
tittel fra «Ett-årig innførings
kurs i geologi og anvendt 
naturgeografi» til «Sam
funnsorientert naturgeo
grafi». Denne navne-endringa 
svarer ikke til en reell for
andring av innholdet. Den 
måten faget skal settes 
sammen på, gjør faget i 
hovedsak til et naturfag og 
umuliggjør en forsvarlig inte- 
gresjon mellom naturfag og 

samfunnsfag. Faget biir be
stående av en rekke sjøl- 
stendigjorte deler hvor en 
enorm mengde stoff skal 
presses inn på en overfladisk 
måte i hver del. (Hele Uni
versets utviklig og opp
bygging skal f.eks. gjennom
gås på 9 timer o.s.v). Det er 
uholdbart at et slikt fag skal 
sortere under ISV.
—Vi synes det er uakseptabelt 
at det foreslåtte faget skal bli 
kompetansegivende for
undervisninga i samfunnsfag i 
skolen, som geografi tradi
sjonelt er. Det samfunnsfaglige 
innslaget i det nye faget er 
altfor spinkelt til at dette er 
forsvarlig.
— Videre vil vi påpeke pro
blemene som vil reise seg for 
studenter som ikke tilhører 
realfagene, og som uten for
kunnskaper i matematikk og 
fysikk skal følge de ordinære 
kurstilbudene her i store deler 
av faget.
— Vi stiller oss også kritisk til 
at et mindre samfunnsviten
skapelig emne skal organiser
es som et kurs med et lite 
antall vektall. Dette bryter 
prinsippet om at ingen studie
tilbud skal oppsplittes under 
grunnfags enhet, og åpner i alle 
fall for en utvikling som må 
diskuteres nærmere før noe 
vedtak finner sted.

Konklusjonen er at faget må 
awises som et uspiselig kafe- 
teria-fag.

SideS c

Palestinafront-

gruppe danna 

i Tromsø

Gruppas første offentlige 
markering fant sted 1 og med det 
vellykka soUdaritetsmøte 17. mal.

Arbeidet vil bli søkt opptrappa 
fra hausten av, og Interesserte 
kan melde seg til Palestinafronten 
i Tromsø, postboks 2798, Elverhøy.

BU MED OG STYRK 8OU- 
DARITETS ARBEIDET!

til folke

Åpent 10.30 - 17.00

Komplett!
BBB er bokreolen som De får kjøpt hos bokhandleren. 
BBB er kjent som en bruksriktig og stilig reol, og De 
kan bygge den ut, seksjon for seksjon, akkurat som 
det passer Dem. Nå tilbyr vi også skap til BBB, slik 
at De kan lage en hel veggseksjon.

' Hos oss får De en brosjyre som forteller mer om de

UNIBOK
UNIVERSITETSBOKHANDEL

Boks 761 Tlf. 81012 
9001 TROMSØ

Viktig støtte i kampen mot disiplinærlova:

Også AP og SV i 
i Tromsø mot!

På møtet som avslutta den 
vellykka aksjonsveka mot disi- 
plinærreglementet blei det gjort 
kjent at Tromsø SV og NTL på 
Universitetet hadde kommet med 
sterk støtte til motstanden mot 
den foreslåtte lova.

Medlemsmøtet i Tromsø SV 5/4 
anført bl.a. at lova «... Innebærer 
ei undergraving av demokratiske

retter, og vil kunne medføre ei 
politisk tilstramming på de 
høyere lærestedene».

Siste nytt er at også styret i 
Tromsø Arbeiderparti har vedtatt 
en klar uttalelse mot lova. Styret 
«... vil enstemmig frarå at regjer
ingen fremmer en slik lov. Styret 
mener det skal sterke grunner til 
for å behandle studentene på

annen måte enn andre samfunns
grupper i forholdet til lov og rett 
og kan ikke se at behovet for en 
slik lov er dokumentert».

Dette sammen med rektor 
Løchens og prorektor Hiorth 
Lerviks støtte til NSU’s under
skriftsaksjon gjør motstanden mot 
lova her i Tromsø nokså massiv, 
men arbeidet må likevel følges 
kraftig opp til hausten.
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«Snowballs are soft...» Viktig hefte om
sa Gujama da vi forberedte han 

på at det kunne bli bråk, ihvertfall 
snøkasting 1. mai, — og fortsatte; 
i Ethiopia bruker de kuler.

Gujama holdt den internasjo
nale appellen for Faglig første 
mai front på torgmøtet. Om rep
resentant forÉPRP, det ethio- 
piske folkets revolusjonære parti. 
Han var spesielt glad for å holde 
appellen sin her i Tromsø isteden
for i Oslo. For når russerne kunne 
komme til hans hjemland og spre 
død og ødeleggelse så han det som 
en utfordring å komme så nær den 
sovjetiske grensa for å fortelle om 
det. Dessuten øvde jo sovjet press 
også mot den norske nasjonen.

Sovjet). Men som alle andre 
kapitalister konkurrerer også 
kapitalistene i Østeuropa, øst
Tyskerne krever sin del av kaffen. 
Tsjekkoslovaker, ungarere,
russere osv. slåss om å få de 
samme kontraktene, — om hvem 
som skal få de billige råvarene og 
utbytte den billige arbeidskrafta.

Gujama illustrerte forskjellen 
på sosialistisk hjelp og sosialim- 
perialistisk utbytting med 
følgende eksempel. Kina bygde 
under Haille Selassi en del indu
stri i Ethiopia og de har fortsatt 
forpliktelser til å bygge mere, 
bl.a. en tekstilfabrikk. Kineserne 
bygger industrien, utdanner 
teknisk personell og lederskap og 
lar ethiopeme overta selv. (Slik 
de gjorde med Tan Zam-banen i 
Tanzania). Dette bidrar til å 
utvikle landa i den tredje verden.

Østblokklanda insisterer alltid 
på s.k. «joint ventures» der begge 
parter skal bidra med 50% hver. 
Revisjonistlanda med arbeids
kraft og råstoffer. Produktene går 
til Sovjet til lave priser eller til et 
annet østblokkland. De utdanner 
ingen teknikere og beholder ledel
sen sjøl. Dette bidrar ikke til å 
utvikle landet. (Men er bare et 
annet navn på god gammaldags 
imperialistisk utbytting).

KAMPEN MOT MENGISTU OG 
SOSIALIMPERIALISMEN

EPRP er et ungt parti (begyn
nelsen av 1970), men allerede nå 
har de en egen folkehær og fri
gjorte baseområder. De fører en 
langvarig og komplisert kamp 
under vanskelige forhold, men 
kampen mot fascismen er noe de 
revolusjonære må igjennom, og 
kampen styrker de revolusjonære. 
Folket slutter stadig opp om den 
kampen for et demokratisk og 
uavhengig Ethiopia. EPRP 
støtter frigjøringskampen i 
Eritrea og det er lett å forstå at 
EPRP letter kampen for Eritrea 
direkte når de nedkjemper 
etiopiske og cubanske militære 
avdelinger. Det skulle heller ikke 
være vanskelig å se at enhver 
svekkelse av Sovjet på Afrikas 
Hom tjener det norske folkets 
interesser.

Afrikas Hom ligger strategisk 
til ved inngangen til Zues. Den 
imperialistmakta som kontroller
er dette området har lett adgang 
til Middelhavet og det sørlige 
Europa. Mussolini tok Etiopia 
først. Sovjet har allerede okkupert 
Tsjekkoslovakia.

All denne snøen egner seg godt 
som fryseskap for frigjørings
hærens matforråder, sa Gujama 
før han satte kursen mot Oslo og 
etterpå Afrika.

Roar Hagen

Palestinakonflikten
Norsk Studentunion i sam

arbeid med Palestinafronten 
har nylig gitt ut et hefte som 
vil bli et viktig hjelpemiddel 
for alle som ønsker å trenge 
inn bak massemediaenes ofte 
overflatiske bilde av konflik
ten i Midt-Østen!

Av sentrale dokument som 
her refereres er bl.a. Sikker
hetsrådets resolusjoner 242 og 
338, de palestinske frigjørings- 
bevegelsers enhetsprogram

(sekspunktsprogrammet) w 
dertegna i Tripoli 4/12 ■? 
Utdrag fra Palestinafronter 
program gir en grei introdu 
sjon til Palestinakonfliktei 
og sentralt i heftet står inter 
juer med representant ft 
PLO (13/12 -77), med repp 
sentant for PFLP (8/12) o 
med et medlem av det revolt 
sjonære rådet i Fatah.

Heftet anbefales sterkt,« 
kan kjøpes hos Delegatgrupp 
her i Tromsø. Pris kr. 9,-.

Oppgjør med AKI

Sovjet er en supermakt i opp
gang. Kubanerne spiller en viktig 
rolle i deres militære aggresjon. 
Slik har Klassekampens tegner 
framstilt det.

FASCISTER FØR OG NÅ
I de diskusjonene vi hadde 

fortalte Gujama om sosial.imp. Om 
det blodige diktaturet de hjelper 
Menlstu med å utøve. Et diktatur 
som retter seg mot hele folket og 
som bare tjener byråkratborger- 
skapet i Sovjet, de mest reaksjo
nære delene av borgerskapet i 
Ethiopia og en liten klikk innafor 
hæren. Den blodige terroren mot 
progressive arbeidere, bønder og 
studenter kaller de rød terror mot 
kontrarevolusjonære, det
fascistiske regiment kalles sosia
listisk og Mengistu omtales som 
en representant for den vitenskap- 
llge sosialismen. Hitler skulle 
forene sosialisme og nasjona
lisme, Mussolini hevda å stå i 
spissen for en sosialistisk bevegel
se.

I dag bruker borgerskapet i 
Sovjet landets revoluajornære 
historie til å gå et skritt lengre. I 
Ethiopia kaller de ikke bare alt 
slags pakk for sosialister man 
endog marxist-leninister.
Arbeiderklassen og bøndene er 
blitt kontrarevolusjonære, mens 
føydallster, byråkrater og kapita
lister tituleres sosialist, så lenge 
de underomer seg Sovjet og 
fortsetter sosialist, så lenge de 
tituleres sosialist, så lenge de 
underomer seg Sovjet og fort
setter den gamle utbytter-virk- 
somheta si i ly av de sovjetiske 
tanksene.

TMPFTMAT.THMF ELLER 
STORMAKTPOLTHKK 

Noen SVere pleier å trekke på 
skuldrene av Sovjets overgrep og 
si at det «bare» er stormakts- 
politikk. I siste nr. av Kontrast 
erkjennes det og at Sovjet utvider 
sitt militære grep overalt i verden. 
Men det benektes hårdnakket at 
Sovjet driver økonomisk utbytting 
og er ei imperialistisk makt på 
linje med USA.

i På 1. mai frokosten på Prest- 
vanh fortalte Gujama om hvordan 
Sovjet tar monopol på gullpro- 
dukajonen og prøver å få monopol 
på kaffeproduksjonen. (Prisene 
på kaffe økte nylig med 400% 1

Øk standarden på Øvre Breivang snarest!

Nei til bolig- 
standardutvalget!

«OlfPpJØR. MED AKP» er 
en sosialistisk kritikk av 
AKP’s oppfatning av politikk 
og samfunn, av synet deres på 
internasjonale forhold og må
ten de virker på i fagbevegel
sen.

«OPPGJØR MED AKP» do
kumenterer og analyserer 
partiets utvikling hvor den 
stadig vakling fra den ene til 
den andre politiske «linja» er 
et framtredende trekk, og gir 
også faktiske opplysninger om 
bevegelsens indre liv.

Hvorfor er det så nødvendig 
med et OPPGJØR MED AKP 
i dagens politiske situasjon? 
Jo, sier forfatterne fordi AKP 
idag fungerer reaksjonært og 
bidrar med sin politiske prak
sis til å demme opp for en 
progressiv utvikling i fagbe-

vegelsen og blant ungdoms- o 
studentmassene.

For det første fordi partif 
er den norske representant« 
for stalinismen, en tradisjo 
innen arbeiderbevegelse 
som har svekket tilliten t 
sosialismen og slik hindre 
utvikling i venstreretnin 
blant folk.

For det andre fordi AKP 
dag er de fremste krlgshissei 
ne i Norge og har med si 
utenrikspolitiske kurs havna 
selskap med de politiske hø; 
rekreftene
SOSIALISTISK 
OPPLYSNINGSFORBUND: 
OPPGJØR MED AKP 
80 sider
Kr. 27,-
Til salgs hos bokkafeene og 
bokhandelen

Studentavisa hadde i forrige 
nr. en omfattende reportasje 
fra skandale-prosjektet Øvre 
Breivang og en gjennomgåelse 
av Boligstandardutvalgets 
premisser og innstilling.

Seinere kom avisa «Nordlys» 
med en bra reportasjeserie fra 
Øv.Brivang, hvor bl.a. direktør 
Kaldhol framkom med 
synspunkt som iallefall et 
stykke på vei imøtekommer 
beboernes rettmessige krav, (se 
faksimilen). Det gjenstår å se 
om løftene innfris snarest.

Hovedallmøtet 6. april 
vedtok enst, en kraftig protest 
mot disse forhold,..»og vil

peike på at det er leigebuarene 
på 0,B. som vert skadelidande 
for dei feil og mangler som er 
på bygget. Hovedallmøtet stør 
krava frå leigebuarane om 
tillegg i standarden og rask 
utbetring av feil og manglar.

Det heiter i vedtaket at 
Hovedallmøtet vil gå imot det 
såkalte Boligstandardutvalget 
si innstilling avdi ho fører til 
dårligare boligstandard for 
utdaningssøkande. Bolig- 
tilhøva er ei viktig velferdssak 
og dei statlege
innstrammingstiltaka på dette 
området må avvisast.

f1 ” ' ...  .

Skole- og studieservice
— en tjeneste for studenter og 

skoleelever under videreutdanning.

Nytt i år:. 
Hvordan skaffe seg 
etableringslån. 
Se vår brosjyre.

Vår jobb er å hjelpe deg.

— din økonomiske rådgiver

Tverrpolitisk aksjonskomite 
mot nøytronbomben dannet. Ta 
kontakt for informasjoner og 
i/nderskriftslister: telefon (02) 
20 54 38, Keysersgt. 1, Oslo 1.

MERK DEG VÅRE K
åpningstid

Teoribygget: kaldmat, middag 1000*1615 
Nordlysobservatoriet: kaldmat,
middag , 1100-1500
Odd Berg: kaldmat 0900-1500
Idar Brenn: kaldmat, middag 1000-1615

, Gjennomgangsbygget, kaldmat,
middag 1000-1600

Vellaget, god middag i prisklassen kr.9,-, 11,- 
og kr. 12,- (ca. halve prisen i forhold til byens 
andre tilbud).

Vi tar oss av alle typer arrangement, stort eller 
lite. Vi lager også mat for utbringing.

Nærmere opplysninger om kantin
enes servicetilbud fåes over telefon 
8 10 12.

STUDENTSAMSKIPNADEN 
I TROMSØ
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Midtausten-konflikten, del 2
Fyrste del stod i føre nummer

Chileaksjon i Tromsø 
har holdt årsmøte

imperialismen er 
grunnlaget for 

ISRAELS EKSISTENS
Det hender nå og då at 

desperate «pro-israelerar» 
hevdar at Israel ikkje kan 
vere kolonialistisk, ettersom 
det for det fyrste ikkje dreiar 
seg om utbyting av det opp- 
havelege folket, og for det 
andre ikkje om utplyndring av 
rike naturrikdomar. Det er 
sjølsagt ordkløyveri. På den 
eine sida er det i historia nok 
av døme ^på kolonialiserings- 
prosjekt som ikkje har hatt til 
formål å utbyte innbuarane i 
landet? ög på den andre sida er 
sjølve grunnlaget for Isä£Is 
eksistens imperialismens 
strev etter å kontrollere og 
plyndre den austlege delen av 
den arabiske verda. Det kolo
niale sionistiske borgarskapet 
utnyttar si stilling og sine res
sursar aleine og takket være 
Storbritanias og seinare USAs 
politiske, militære og økono
miske stønad (den siste biir 
meir og meir viktig). Sionis
men har ikkje noko «fedre
land» i eigenleg forstand, men 
har alltid vore intimt knytt til 
den dominerande imperialist- 
makta i området og tent denne 
som politi og vakthund. Hov- 
udtesene i den sionistiske ide
ologien — at jødane er eitt 
«folk», at Israel er «heimlan
det» til dette «folket», og at 
det er spørsmålet om å «vende 
attende» som umiddelbart 
gjev einkvar jøde rett til å bli 
israelsk statsborgar og rett
ferdiggjer vidare ekspansjon 
med Bibelen som kart — alt 
dette er bare mytologien til eit 
kolonialt borgarskap som ten
er til å tiltrekkje nye emmi- 
grantar og ny kapital.

«MINI-PALESTINA»
- INGA LØYSING

Den viktigaste konklusjonen 
på dette er at «Palestinakon- 
flikten» ikkje er ein avgrensa 
israelsk-palestinsk konflikt: 
konflikten handlar grunnlegg
jande om imperialismens 
strev etter å kontrollere den 
arabiske verda — og om dei 
arabiske folka sin kamp for 
frigjering. At det heile er 
sentrert omkring Palestina og 
Israel skuldast at Israel er 
imperialismens viktigaste 
bastion og at palestinarane er 
dei som har blitt hardast råka 
av den imperialistisk-sionist- 
iske undertrykkinga.

Den som har innsett dette 
bør og skjøne at ein ikkje 
løyser denne konflikten ved 
td. å plassere eit lite «mini- 
Palestina» ved sida av den 
koloniale israelske staten. Ei 
slik innretting løyser ikkje 
grunnkonflikten mellom im
perialismen og det arabiske 
folket, Israel blir ikkje mindre

STATEN ISRAEL
Z\

i

W
- 30 Ors unHertryhelse

kolonialt og held ikkje opp 
med å vere politi og vakthund 
for imperialismen. Ein del 
palestinske borgarar og gods- 
eigarar ville kanskje få glade 
dager, men for det palestinske 
folket som heilskap vil under- 
trykkjinga bare ta nye for
mer. Så lenge imperialismen 
er den dominerande krafta i 
området i allianse med Israel 
og reaksjonære arabiske re
gime kan eit «mini-Palestina» 
bare bli ennå ein reaksjonær 
stat a la kong Husseins Jor
dan. Og det er det Sadat, kong 
Kahled (I Saudi-Arabia) m.fl. 
kunne ynskje seg. Det er det 
dei har streva etter i mange 
år, men som kjem i konflikt 
med det sionistiske borgar
skapet sitt strev etter eit 
«stor-Israel» og i konflikt med 
USA’s primære tanke på 
«tryggleiken» for Israel (og i 
tillegg at USA har mistru til at 
det arabiske høgreborgar- 
skapet greier å halde seg ved 
makta.)

DEN ARABISKE 
REVOLUSJONEN

Palestina kan bare bli fri
gjort gjenom ein kamp som 
går ut frå den verkelege, 
grunnleggande motseiinga i 
området: den mellom det 
arabiske folket og imperialis

•r;

men, og som inneber at den 
palestinske frigjeringskam- 
pen må knytast til ein folkeleg 
arabisk frigje ringskamp.
Israels fall kan bare oppnåast 
i sluttfasen av ein dialektisk 
prosess som revolusjonerar 
en stor del av den austlege 
delen av den arabiske verda. 
Og bare gjennom ei slik 
løysing kan det framtidige 
Palestina blir demokratisk i 
den forstand at dei «israelske» 
arbeidarane og nærtståande 
lag er borgarar på nøyaktig 
same måten som det pale
stinske proletariatet og deira 
allierte. Bare gjenom ein slik 
kamp blir dei israelske arbei
darane etterkvart førebudd på 
å føre ein politisk kamp mot 
deira eige borgarskap.

Ein må likevel ikkje gløyme 
at den måten som Begin-re- 
gimet til nå har møtt Sadats 
kapitulasjonsutspel på, også 
har fått mange arabiske reak
sjonære til å meine at militær 
vald mot Israel er den einaste 
måten å løyse deira problem 
på. Deira problem er ma. at 
risikoen for å bli styrta gje
nom eit meir eller mindre 
anit-imperialistisk statskupp 
er særskilt overhengande så 
lenge Israel framleis held på 
og koloniserar dei landom
råda som dei okkuperte i 1967.

Stagnasjon i...
Forts, fra side 1

tendenser.
Vi kjenner ikke årsakene 

til denne utvikling. Uten å kunne 
belegge mine antakelser med data 
fra undersøkelser vil jeg likevel 
gjette på at disse forhold har 
betydning:

— utbyggingen av DH- og PH- 
skolene har ført til økende 
mobilitet hos studentene. De 
tar noe her og noe der.

— studentene er i dag mer 
usikker på «hva de skal bli» 
enn tidligere.

— problemene på arbeidsmar
kedet for filologer. (For 
Tromsø’s vedkommende har 
dette ikke gitt seg utslag 
ennå. Studenttallet ved ISL 
gikk ikke ned i 1977.

— Det synes å være avtakende 
tendens til å veksle inn ut-

Undertrykkinga i Chile er 
fremdeles klar. Den facistiske 
militær-juntaen er ansvarlig 
for at det sitter tusenvis av 
mennesker i konsentrasjons
leire rundt om i landet. Ca. 
2500 fangne frihetskjempere 
er forsvunnet, «Nacht und 
Nebel» systemet fungerer og
så i Chile.

I denne situasjonen er det 
ingen grunn til å trappe ned 
solidaritets- og støttearbeidet 
for Det frie Chile.

Aktiviteten i Chileaksjonen i 
Tromsø har det siste året 
vesentlig kommet til uttrykk 
gjennom møter, stands og en 
innsamlingsaksjon.

19 jan. -77 var det et åpent 
møte der Steinar Hansson 
orienterte om situasjonen i 
Chile.

1. mai markerte Chileaskjo- 
nen seg med stand på byen. I 
samband med den skandina
viske boikottaksjonen mot chi
lensk frukt, hadde vi stand på 
byen den 18. juni der det ble 
delt ut løpesedler med opp
fordring til boikott. Plakater 
med samme Oppfordring ble 
hengt opp rundt om i byen. 
Boikottaksjonen hadde neppe 
noen særlig effekt i Tromsø 
lokalt. Den lé.september ble 
det avholdt et solidaritetsmø- 
te til minne om 4-årsdagen for 
kuppet 11.9.73. På dette møtet 
ble det startet en underskrifts
aksjon med krav om frihet for 
de 2500 forsvunne fangene i 
Chile.

Lørdag 17. desember var 
Chileaksjonen på byen for å 
avslutte denne aksjonen, og

danning med godt betalte 
jobber. Delvis p.g.a. den gene
relle lønnsutvikling, men 
og p.g.a. holdningsendringer.

— Studiefinansieringen har blitt 
forverret de siste år.

— Universitetsstudier har etter 
hvert fått et dårlig rykte. Noe 
jeg mener det ikke er saklig 
grunnlag for, men likevel 
tror jeg dette kan være en av 
forklaringene.

Fag- og studieplanavdelingen er 
allerede i gang med å analysere 
situasjonen med sikte på å lage 
nye prognoser og annet data
grunnlag for beslutninger for hva 
universitetet bør gjøre.

Jeg kan her nevne at vi prøver å 
få i stand et samarbeide med de 
Regionale høgskolestyrene i de 3 
nordlige fylker for å få utredet 
behovet for høgere utdanning i 
Nord-Norge. I denne sammen
heng vil en undersøke hva nord
norsk ungdom utdanner seg til i 
dag, og hvilke planer elevene i den 
videregående skole har hva angår 
framtidige studier.

For øyeblikket er det svært 
vanskelig å si noe om hvordan 
studenttallet ved vårt universitet 
vil utvikle seg i tiden framover. 
Det vi i dag vet er at arbeids
markedet for realister med en 
utdanning i «ingeniørretning» vil 
bli gode. De er spådd en betydelig 
underdekning av teknologisk 
utdannet arbeidskraft 1 80-årene. 
Vi vet og at problemene for filo
logene vil bli mindre i Nord-Norge 
enn landsprognosene tilsier.

Alt i alt vil jeg derfor si at vi 
ikke har noen grunn til å se for 
mørkt på forholdene.

En annen sak er at universitetet 
må gjøre noe med situasjonen. Og 
noe er allerede gjort, f.eks. annon
sekampanjen — og mer vil bli 
gjort. Styret vil i løpet av høst
semesteret få seg forelagt 
materiale og problemstillinger 
som kan danne grunnlaget for et 
hensiktsmessig handlingspro
gram — både hva angår «bear
beiding» av ytre forhold som vur
dering av interne forhold.

Vebjørn Fagernes 

startet samtidig en ny penge
innsamling til motstandsbe
vegelsen. Underskriftsaksjo
nen og innsamlingsarbeidet 
har gått relativt bra.

4. ap ril -78 ble det avholdt 
årsmøte. Det ble holdt en 
orientering fra landsmøtet i 
Chileaksjonen -78. Hovedsa
kene på landsmøtet var: Inn
samlingsarbeidet, forholdet 
til en organisasjon som kaller 
seg CNR (utbryter-gruppé av 
Sosialistpartiet) og Chileak- 
sjonens arbeidsområde. Til 
ny leder ble Ingrid Ofstad 
(SV) valgt.

På årsmøtet i Tromsø ble 
det lagt fram en ny arbeids
plan for arbeidet her i byen. 
Det ble lagt vekt på å få med 
flere medlemsorganisasjoner 
i Chileaksjonen.

Viktig er det å få med fag
bevegelsen. Her i Tromsø bør 
vi konsentrere oss om hoved- 
innsamlinga (Nye 250 000 til' 
Chile) når det gjelder innsam
lingsarbeid). Videre vil det 
også blir arbeidet med å få 
igang en ny fruktboikott.

5-årsdagen for kuppet skal 
markeres, og en satser på å 
avholde et par møter i løpet av 
året. Studiesirkler er plan
lagt, og disse er basert på 
studieheftet som er utgitt av 
Chileaksjonen. På årsmøtet 
ble det også valgt styre.

Selv om arbeidet i Chileak
sjonen går ganske bra, betyr 
det ikke at aksjonen ikke 
trenger flere aktivister.

Chileaksjonen trenger kort 
sagt flere folk for å styrke 
solidaritetsarbeidet ytterlige
re.

Samskipnaden..
Forts, fra side 1

med de andre samskipnad
ene i landet med sikte på et 
felles utspill overfor 
departementet, dessuten 
om å kontakte de fylkes
kommunale og kommunale 
myndigheter for støtte, for
uten at det vil bli tatt kon
takt med AP-gruppa på 
Stortinget og Kirke- og un
dervisningskomiteen for å 
presse fram økte bevilg- 
ninger.

Realistisk sett kan det i 
denne sammenheng enten 
være mulighet for økte be- 
vilgninger til Samskipna
den^) eller at borteboer- 
stipendet blir økt utover 
det allerede fastsatte fra 
hausten av. Muligens har 
det allerede vært kontakt 
mellom Samskipnadens 
administrasjon og KUD om 
dette.

Disse tall og vurderinger kom 
iallefall fram på Økonomiutvalg
et« møte 11. mal, og i og med at 
både direktøren og styreformann
en var til stede må det være grunn 
til å tro at dette blir fulgt opp.

Ellers viser tallene at ved ei 
svært stram budsjettering og med 
endel midler avsatt til vedlikehold 
(som etterhvert blir helt nødven
dig, bl.a. på Prestvann) kan 
husleiene komme ned på ca. 460 kr 
for enkelthybel. Det er mulig ved 
å «skjære helt inn til beinet» 
(f.eks. ingen avsetninger til 
vedlikehold) å presse leia ned til 
420 kr. Disse alternativene må 
imidlertid avvises, da det uansett 
vil være beboerne og drifta det vil 
gå ut over.

Økonomiutvalget» møte munna 
ellers ut 1 et forslag til styret om ei 
midlertidig leie på 405 kr. fra 1. 
juli, mens man avventer resultat- 
et av de ev. forestående forhand
linger. Se leder side 3.
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Barneaktiviteten
på prestvann skole

Fritidsheim for skole 
barn på Prestvann

Barnehageaktivitetsgruppa

Fra høsten -78 vil det være 
8-10 unger her på studentbyen 
som skal begynne i 1. klasse. 
Noen av oss foreldre har dis
kutert evnt. opprettelse av en 
fritidsheim primært for disse 
ungene. Dersom interessen 
for dette er tilstede, vil vi 
forsøke å låne Puben til dette 
formålet. Lokalene er ikke 
ideelle, men heller ikke helt 
uakseptable — vi synes dette 
er et bedre tilbud enn at 
ungene skal spres på ulike 
dagmammaer. Vi ønsker oss 
en førskolelærer, men om 
dette lar seg realisere vet vi 
ikke for øyeblikket. Det er en 
rekke praktiske saker som må

ordnes før vi kan gi noen fle 
opplysninger, men de forele 
som er interessert, kan ko 
takte oss. Så snart vi har 
klarlagt en del forhold viT 
forsøke å ta kontakt med 
aktuelle foreldrene.

Til slutt har vi en oppfor 
ring: Foreldre eller and 
som har interesse av å ste; 
oss i arbeidet for å gi unge 
våre et tilbud fra høsten av; 
fritida og evt. fritidsheim 
TA KONTAKT MED 0 
SNAREST!

GOD SOMME 
Gøril Skotnes D224

Torild Vibe F203

Tal dialekt —

Barneaktiviteten som har 
vært i gang dette semesteret, 
ble avsluttet mandag 24/4. Vi 
vil i den forbindelse gi en kort 
redegjørelse over de aktivi
teter som er blitt presentert 
og litt om målet med denne 
gruppa.

DET FYSISKE MALET
De aktiviteter som har vært 

benyttet, har alle tatt utgangs
punkt i de bevegelser som er 
naturlig for denne alders
gruppa. Ved hjelp av ulike 
barne-, sangleiker, ballong- 
aktiviteter og apparatkombi- 
nasjoner har vi forsøkt å gi 
ungene en forberedelse til 
aktivitetene de vil møte i 
skolen, og aktiviteter de kan 
nytte ute på fritida. Målet for 
oss som drev gruppa var ikke 
å gi ungene spesielle ferdig
heter, men det å bli kjent med 
ulike former for aktivitet. Vi 
brukte apparatene først og 
fremst for å gjøre ungene 
kjent med dem uten å kreve 
spesielle løsninger ut fra hvor
dan de tradisjonelt brukes.

Innsatsen hos ungene har 
vært stor og interessen gjen
nom hele semesteret har vært 
fin, frammøtet har vært høy
ere enn vi forventet. Inntrykk
et vi sitter igjen med er at 
ungene har trivdes, og satt 
pris på å ha et fast aktivitets
tilbud en gang i uka.

Målsettinga vår var ikke 
bare det fysiske aspekt, men 
like viktig syntes vi det var å 
gjøre ungene kjent med:

— kommende skolekamperat-
er

— skolen
— skoleveien

Det synes som om ungene 
etterhvert er blitt relativt godt 
kjent med hverandre. En del 
av de ungene som vi har hatt, 
har vært i barnehage hele 
dagen, mens andre har vært 
«heimeværende». Dette har 
ofte medført at det har blitt to 
adskilte grupper i bomiljøet 
som har hatt liten kontakt 
med hverandre ute. Vi håper 
og tror at aktiviteten kanskje 
har/kan forandre litt på dette, 
slik at de ikke fungerer så 
adskilt som tidligere.

Tida vår ble dessverre for 
knapp til at vi fikk gjort 
ungene kjent med skolens 
ulike lokaler, men tiltross for 
dette tror vi at det vil bety 
ganske mye for ungene, det å 
kjenne litt til skolen — kan
skje det ikke blir fullt så 
skummelt å begynne i 1. 
klasse når han/hun kjenner en 
del av skolemiljøet?

Med hensyn til skoleveien 
har kryssinga av Langnes- 
veien vist oss at her må 
foreldrene samle seg til et 
felles krav til myndighetene 
slik at ungene kan ferdes trygt 
til skolen. Det primære mål 
må være at vi greier å presse 
myndighetene til å sette opp ei 
gangbru, sekundærtet skikke^ 
lig gangfelt med nedsatt has
tighet der ungene krysserJ 
veien.

Full innsats.

Bli med på som
merleirer 19781

o

Det arrangeres ei rekke 
sommerleire over heile landet i 
regi av SOSIALISTISK QPPt.vs- 
NINGSFORBUND, dels i samar
beid med SV-lag og Lag av Sosia
listisk Ungdom lokalt.

For Troms fylke er det Troms 
SU som står som arrangør, og 
denne leiren går av stabelen 22/6 - 
25/6 i Skibotn. Her finnes telt-

plasser i massevis, og eritf 
som tas opp skulle vel være t 
nære: jordbruk, fiske, mW 
politikk.

Påmelding til og nætf 
opplysninger hos: 
Troms SU, postboks 1088, Tr*1' 
SLUTTOPP!


